

Protokoll fört vid HDR-möte måndagen den 22 november 2004

Närvarande: Linnéa Anglemark (engelska), Ragnar Hedlund (ark. och antik historia), Ilona Hanke (littvet), Georg Stenborg (ling-fil), Annika Berg (idéhist), Sara Lilja (engelska), Alan PejkoVIC (engelska), Linus Johansson (musik), Per Löwdin (DO), Jessica Sjöholm (konstvet), Gustav Öquist (lingfil), Charlotte Lindgren (moderna språk), Andreas Winkler (ark. och antik historia), Jesper Ducander (ABM), Jens Widding (hist), Anna Gatti (ark), Ann BlückerT (nordiska språk), Linn Areskoug (littvet), Daniel Löwenborg (ark)

Anmäلت förhinder: Henrik Berg (antik/genus), Johanna Udén (etnologi), Carina Johansson (nordiska), Marousia Korolczyk (moderna)

1. Mötet öppnades.
2. Till justeringspersoner tillika rösträknare valdes Ilona Hanke och Jens Widding.
3. Kallelsen godkändes.
4. Dagordningen fastställdes.
5. Föregående mötesprotokoll godkändes. En liten korrigerings anmäldes av Widding angående att innertaket har spruckit på hist. inst. och inte "taket".
6. Meddelanden: Ledningsgruppen informerade om skrivelsen angående studiestöd på SVFAK och yttrandet har skickats ut på e-postlistan. Festkommittén informerade om festen. Diskussionsforum på Ping-pong har satts igång och ordföranden kommer att skicka ut lösenord till samtliga på HDR-listan. Manual till ping-pong användarna kommer att skickas ut. Stadgar för HDR efterfrågades, DO tipsade om att uppdateringarna gjordes senast på inst. för idé- och lärdomshist. Förslag på infobladd gick runt och kommentarer antecknades.
 - a) Institutionerna: **Arkeologi:** Ragnar Hedlund har valts som ordinarie representant i HDR och Anna Gatti är suppleant. Hedlund informerade om en diskussion om forskarverkstad på institutionen där bl a ansökning för externa forskningsmedel kan diskuteras och arbetas med. Skepsis från institutionens sida angående genomförandet av dylik aktivitet. DO stödjer förslaget. Hanke rapporterade i anslutning till detta att man på fakulteten diskuterar liknande verksamheter, och att man ska avvakta att söka stöd från fakulteten för detta tills fakultetens diskussion är igång. Förslag på att sammankoppla frågan om forskarverkstad med yttrande om Saldénska utredningen gavs. **Konstvet:** Jessica Sjöholm rapporterade att man på institutionsnivå diskuterar ett principbeslut om prolongation för den pedagogiska kursen. Man lutar åt fyra veckor prolongation. **Ling-fil:** Gustav Öquist rapporterade om ett anställningsärende på inst. om huruvida man kan anta en doktorand för endast fil lic. DO svarade att man vill undvika ett tvåstegsantagningssystem, men att en antagning till fil lic. kan göras om det finns yrkespraktiska skäl. **Nordiska språk:** Ann BlückerT rapporterade att inst. har ett samarbete med motsvarande inst. på Stockholms universitet med gemensamma seminarier och fest.
 - b) Ingen från SVFAK-nämnden närvarande.

- c) Hist-fil. fakultetsnämnd: Berg rapporterade att det var möte förra veckan och rapport skickas ut med e-post, men nämnde särskilt projektet SALT som är ett samarbete mellan SVFAK och hist-fil.fakulteten. Även ett ärende om en doktorand som stängts av från handledning.
 - d) Doktorandnämnden: Georg Stenborg (vice ordf.) rapporterade om rykten att det kan finnas institutioner som försöker tvinga doktoranden att disputera i förtid. Dock är det ett problem vid MEDFAK. DO bevakar detta.
 - e) KVDU: Blückert rapporterade om en konferens om svenskt kynne och okynne. Efterfrågade någon doktorand som kan ställa provocerande frågor på temat osvenskt kynne som är ämnet för nästkommande konferens.
 - f) Områdesnämnd: Blückert rapporterade att man bevakar frågan om minimibelopp för studiestöd och frågade om det finns något på fakulteterna. DO svarade att beslutet ej får delegeras och att områdesnämnden ska fatta beslut om detta. Stenborg påpekade att det är bra att få in ett minimibelopp på fakultetsnivå.
 - g) Ingen från SVFAK forskarutbildningsnämnden närvarande.
 - h) Rekryteringsgruppen: Sara Lilja hade inget att rapportera från SVFAK. Widding rapporterade att en 50% lektorstjänst på Centrum för genusvetenskap är under behandling. Likaså är en lektorstjänst på hist.inst. under behandling. Frågan om representantens jävsituation togs upp. Enligt DO är det möjligen grannlagenhetsjäv. Widding bestämde sig för att delta på möten men att gå ut under det slutgiltiga beslutet.
7. Saldénska utredningen. Berg informerade om Saldénska utredningen och vad som har hänt sedan förra mötet. Rapporter har även skickats ut via e-postlistan. Viss otydlighet kring vem som ska bekosta de föreslagna kortare postdoktorala tjänsterna från fakultetens sida. Förslag och synpunkter är i gång och kan skickas till Ilona Hanke. En arbetsgrupp tillsattes bestående av Annika Berg (sammankallande), Daniel Löwenborg, Linn Areskoug, Alan Pejkovic och Georg Stenborg.
8. Karin Boyebiblioteket. Arbetsgrupp bestående av doktorander från arkeologiska institutionen, representanter från HDR och doktorander från sociologiska institutionen har utformat ett förslag på en skrivelse angående biblioteksfrågor för Karin Boyebiblioteket och Carolina. Eventuellt kommer även doktorander från teologen att stödja förslaget. Widding rapporterade om historiska institutionens situation i frågan och nackdelarna som har drabbat dem i och med sammanslagningen. Widding har även kontaktat Boye om inköp. Biblioteket är villigt att köpa in nya verk, men inte äldre material med hänvisning till att det redan finns på Carolina. Löwenborg tog upp frågan om ett lättillgängligt handbibliotek i anslutning till respektive inst. HDR godkände förslaget med vissa förbehåll, bland annat att man ska specifikt nämna Boyes och Carolinas respektive ansvar i fråga om inköp. Gatti kommer att nämna skrivelsen i biblioteksstyrelsen.
9. Fyllnadsval. Styrelsen fick i uppdrag att tillfråga Sonja Entzenberg om ordinarie representant från SVFAK för HDR i DN. Anna Gatti valdes som ordinarie representant från hist-fil.fak. för HDR i DN. Linus Johansson valdes som representant för HDR i hist-fil. stipendienämnd. Ragnar Hedlund valdes som suppleant för HDR i hist-fil.fakultetens rekryteringsgrupp. Andreas Winkler valdes som suppleant i

biblioteksrådet. Carina Johansson valdes som ordinarie representant i Språkvetenskapliga fakultetsnämnden från den 1 januari 2005.

10. Övriga frågor. Styrelsen informerade om kommentarer på Alberto Tiscornias förslag på förbättrad individuell studieplan och återrapportering. HDR behöver se hela förslaget för att kunna ta ställning. Det är dock en viktig fråga för doktoranderna som har ett principiellt stöd. Styrelsen kommer att skriva en kommentar som skickas ut till HDRs medlemmar.

Mötet avslutades.

Vid protokollet:

Daniel Löwenborg, ordförande

Linn Areskoug, sekreterare

Justeras:

Ilona Hanke

Jens Widding